
Vångabygdens utvecklingsgrupp årsmöte 23 mars 2025

Ordförande Gunilla Lundgren öppnade årsmötet och hälsade alla 14 närvarande välkomna.

1. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Christer Sandberg valdes till årsmötets ordförande. Dag Torkelstam till årsmötets sekreterare.

2. Val av protokolljusterare och rösträknare
Yvonne Johansson valdes att justera protokollet.

3. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt
Mötet beslutade att årsmötet utlysts enligt stadgarna.

4. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

5. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret
Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes.

6. Styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste verksamhetsåret
Förvaltningsberättelsen med balans och resultaträkning för det senaste verksamhetsåret upplästes och 
godkändes.

7. Revisionsberättelsen för verksamhetsåret
Revisionsberättelsen lästes upp och revisorerna rekommenderade att ge styrelsen ansvarsfrihet för den 
tid revisionen avser.

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser
Årsmötetmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen avser.

9. Fastställande av medlemsavgifter
Styrelsens förslag att inte ändra medlemsavgiften som är 100 kr. för privatperson och 200 kr. för firma 
eller förening godkändes och beslutades av årsmötet. Styrelsen fick i uppdrag att se över rutinerna för 
medlemsavgifternas inhämtande.

10. Val av ordförande i föreningen för en tid av två år
Valberedningen föreslog omval av Gunilla Lundgren till ordförande på två år.
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag.

11. Val av övriga styrelseledamöter samt suppleanter
Valberedningen föreslog omval av Gunnar Asserhed och Dag Torkelstam  på två år. Omval av Eric 
Tholén, Per Olof Enetoft och Lina Bergergård som supleanter på ett år.
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag. Elisabet Lindskog avgår ur styrelsen på egen 
begäran. 



12. Val av revisorer samt suppleanter
Valberedningen föreslog omval av Arne Hultqvist och Beryl Davidsson som ordinarie revisorer på ett 
år. Omval av Ingmarie Sedell som suppleant på ett år.
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag.

13. Val av valberedning
Årsmötet omvalde Ann-Sofie Pettersson och Maud Borg på ett år.

14. Övriga frågor
Styrelsen får i uppdrag att trycka på om den farliga skolvägen hos kommunen.
Styrelsen får i uppdrag att kontakta Svevia om den sneda vägskylten in mot Kässlingevägen från 
Vångavägen.
Idrottsföreningen vill starta barnverksamhet. Kanske med hjälp av bygdepengen?
Det finns fonder i komunen att söka pengar ur.

15. Avslutning
Ordförande avslutade mötet.
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